



Norwegen 2011, 10 Min., DCP, norweg. OF, engl. UT

KJÆRE LISA / DEAR LISA
LIEBE LISA

Ansprachen, die sich an Lisa richten: zu ihrer Konfirmation, ihrer Hochzeit, bei einem Geburtstag. Und eine Videobotschaft, die Lisa ihrer kleinen Tochter hinterlässt. Ein ganzes Leben in knappen Worten

Speeches addressed to Lisa: at her confirmation, her wedding, her birthday. And a video message that Lisa leaves for her little daughter. An entire life in a few words.

Charlotte Blom, geboren 1972, besuchte die Oslo Fotokunstscole und das Edinburgh College of Art. Sie realisierte mit „Twisted Sisters Goes Baccara“ ihren ersten Kurzfilm 1999. „Coco-Nuts“ (2006) lief bei über 30 internationalen Festivals.

Charlotte Blom, born in 1972, studied at Oslo Fotokunstscole and Edinburgh College of Art. She had her debut as a director with the short film "Twisted Sisters Goes Baccara" in 1999. "Coco-Nuts" (2006) was shown at more than 30 international festivals.

Mi 31.10.
22:30h
CS4

Sa 3.11.
23:00h
CS3

R: Charlotte Blom B: Charlotte Blom K: Øystein Mamen D: Tone Beate Mostrauum [Lisa], Tiril Muri Krahn [Lisas Tochter], Ågot Sendstad, Trond Hovik P: Gudrun Austli / Motlys AS F: Norwegian Film Institute



Island 2012, 15 Min., DCP, isländ. OF, engl. UT

Deutsche Premiere

FÓRN / SACRIFICE
DAS OPFER

Im Schutz der Nacht entkommen Oli, seine junge Freundin und ein weiterer Komplize mit einem Haufen Bargeld in ihrem Boot. Doch auf der stürmischen See kommt es zu einem folgenschweren Unfall. Als sie auf einem eiskalten Felsen stranden, geraten sie sich über der Frage, wie sie überleben können, in die Haare.

Under the cover of darkness, Oli, his girlfriend and an accomplice escape with a boatful of cash. But then they have an accident on the stormy sea. Left stranded on a cold, rocky outcrop, they begin to fight over how they will survive.

Jakob Halldórsson, geboren 1966, besuchte 1988-92 die Filmabteilung der School of Visual Arts in New York. „Sacrifice“ ist nach einer Dokumentation über die Band „Earth Affair“ 2005 und „The Place“ (NFL 2010) sein dritter Film.

Jakob Halldórsson, born in 1966, trained at the School of Visual Arts' film department in New York from 1988 to 1992. "The Place" is his third film, following his 2005 documentary about the Icelandic band "Earth Affair", and "The Place" (NFL 2010).

Mi 31.10.
22:30h
CS4

Sa 3.11.
23:00h
CS3

R: Jakob Halldorsson B: Jakob Halldorsson K: Árni Filipusarson D: Björn Hlynur Haraldsson [Oli], Víkingur Kristjánsson [Freundin], Thorbjörg Helga Thorgilsdóttir [Komplize] P: Margret Jonasdottir / Brennividd ehf F: Icelandic Film Centre